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PETYCJA

w przedmiocie poparcia prac legislacyjnych zmierzających
do uśrednienia cen za zaopatrzenie w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków 
w ramach działania jednego przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjnego.

Działając na podstawie art. 2 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach, 
ja niżej podpisana wnoszę o kontynuowanie procedury legislacyjnej zmierzającej do 
uśrednienia cen za zaopatrzenie w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków w ramach 
działań jednego przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjnego.
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Uzasadnienie

Z zapisów posiedzenia Komisji ds. petycji Nr 46 z dnia 3 marca 2021r. wynika, że 
w Ministerstwie Infrastruktury prowadzone są prace, efektem których ma być wprowadzenie 
w połowie 202lr. nowelizacji ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków i zmiany dotychczasowych zasad opracowania 
taiyf tak, by na terenie działalności przedsiębiorstwa wodociągowego funkcjonowała jedna 
cena bez wzglądu na granice gminy. Wspólnie z mieszkańcami Gminy Tychowo popieram 
prowadzone prace legislacyjne, albowiem pozwolą one na sprawiedliwe rozliczanie 
wszystkich jednostek samorządu terytorialnego działających w danym przedsiębiorstwie 
wodno-kanalizacyjnym.



Obecne przepisy prawne nie zapewniają równego traktowania odbiorców 
w ramach obszaru jednego przedsiębiorstwa wodno -  kanalizacyjnego.

Zmiana przepisów w powyższym zakresie umożliwi społeczeństwu szczególnie 
małych miasteczek i wsi jednakowe szanse inwestycyjne oraz obniżenie rachunków za wodę 
i ścieki, zapewniając tym samym traktowanie na równi z innymi obywatelami mieszkającymi 
na terenie działania tego samego przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjnego.

Zaznaczyć należy również, że brak jest jakichkolwiek argumentów natury faktycznej 
jak i prawnej przemawiających za tym, aby aktualnie prowadzone prace legislacyjne przerwać 
(o co postuluje chociażby Miasto Białogard) i pozostać przy dotychczasowym modelu 
rozliczania w ramach jednego przedsiębiorstwa wodno -  kanalizacyjnego.

W załączeniu przedkładam listę mieszkańców Gminy Tychowo popierających zmiany 
przepisów prawa, o których mowa w przedmiotowej petycji.


